



سياسة شركة سيدرس للبيئة والصحة والسلامة

EHS Policy

Owners, Directors, Management and staff of SEDRES, a national and multi-regional leader in **Maritime and Logistics Solution** provider, are committed to adopting responsible business activities to exceed our customers' expectations, while ensuring to keep protecting occupational health & safety of our employees, all stake-holders and the community and also to minimize impact of business activities on the environment.

We are dedicated to implement our Environmental, Health, and Safety commitments through: -

- Making customer satisfaction, environment, health, security and safety considerations our priority in business planning and decision-making processes.
- Providing a secure, healthy and safe workplace for our employees, visitors, contractors and community.
- Developing and effectively utilizing SEDRES QEHS Standards, including the ISO 9001.
- Complying with and striving to exceed the spirit and intent of all applicable QEHS contractual and regulatory requirements and SEDRES EHS commitments.
- Establishing KPI metrics, targets, and objectives in the pursuit of continual improvement of our QEHS performance in all activities.
- Involvement of all SEDRES employees and management through communication and consultation processes, effective participation, and compliance monitoring to the QEHS policies and expectations.

نحن أصحاب ومدراء وإدارة وموظفي شركة سيدرس، بصفتنا شركة رائدة في مجال تقديم الخدمات البحرية والخدمات اللوجستية المتكاملة على المستوى الوطني والإقليمي، ملتزمون بتبني سياسات عمل وخدمات تتحلى بالمسؤولية وتنسجم والتزامها بالسعي لتجاوز توقعات عملائنا، وضمان الحفاظ على الصحة والسلامة المهنية لموظفينا وذوي العلاقة والمجتمع ككل وكذلك تقليل تأثير أنشطة الأعمال التي تقوم بها الشركة على البيئة.

إننا نحرص على تنفيذ التزاماتنا تجاه البيئة، والصحة والسلامة من خلال: -

- جعل رضا العملاء، واعتبارات الحفاظ على البيئة، والصحة والأمن والسلامة أولوية في عمليات التخطيط واتخاذ القرارات.
- توفير مكان عمل آمن وصحي لموظفينا، والزائرين، والمقاولين والمجتمع من حولنا.
- تنمية والاستفادة الفعالة من معايير الجودة والبيئة والصحة والسلامة في الشركة بما في ذلك نظام الـ ISO 9001.
- الالتزام بقوة بجميع الالتزامات والنصوص التعاقدية والتنظيمية الخاصة بالجودة والبيئة والصحة والسلامة وكذلك بالمتطلبات التي تحددها أنظمة شركة سيدرس المتعلقة بأنظمة الجودة والبيئة والصحة والسلامة.
- وضع وتطوير مؤشرات الأداء الرئيسية، الأهداف والغايات، في السعي لتحقيق التحسين المستمر لأدائنا في جميع الأنشطة.
- إشراك جميع الموظفين والمدراء في سيدرس عن طريق عمليات التواصل والاستشارات الداخلية والمساهمة الفعالة، ومتابعة الالتزام بسياسات الجودة والبيئة والصحة والسلامة.

Chairman

الرئيس

Date: May 5, 2019